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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a betegeket cserbenhagyó orvosokkal?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

A koronavírus-járvány első időszakától kezdve sajnos a magyar társadalom igen jelentős részének
az a személyes tapasztalata, hogy háziorvosok és rendelőintézeti szakorvosok igen nagy számban
nem voltak hajlandók a betegeket fogadni, panaszaik alapján egészségi állapotukat megvizsgálni,
gyakorlatilag bujkáltak a betegek elől. A hivatásbeli feladataikat és jogszabályban meghatározott
kötelezettségeiket ezek az orvosok nem látták el. Mindeközben orvosok sokasága iszonyatos lelki
erővel állt  helyt,  s látták el  nem csak a covidos betegeket,  hanem az egyéb betegséggel küzdő
embereket is. Ezzel teljes mértékben megteremtve a bizalmatlanságot az egész orvostársadalommal
szemben. Nekem szerencsém van, kiváló háziorvosom van, akik végig helyt állt.

Én  magam  többszáz  panaszlevelet  kaptam  háziorvosok  és  rendelőintézeti  szakorvosok
elérhetetlenségéről. Sőt, nagyon sok esetben megtörtént a tragédia is. Nagyon sokszor a beteg nem
azért halt meg, mert indokolt lett volna, hogy a kialakult betegsége így végződjön, hanem azért,
mert időben nem látták el a szakmai szabályoknak megfelelően.

Nehezen tudom elképzelni, hogy az Ön hivatalába ilyen panaszok ne érkeztek volna. Minden egyes
háziorvos  és  szakrendelőben  dolgozó  orvos  járvány  előtti  és  az  azóta  eltelt  idő  alatt  felvett
betegnaplójából  egyértelműen megállapítható,  hogy mennyire  voltak ezek az orvosok hajlandók
dolgozni.

Szeretném megkérdezni, hajlandó-e átfogó vizsgálatot elrendelni annak érdekében, hogy feltárja,
mely háziorvosok és rendelőintézeti szakorvosok nem látták el a szakmai előírásoknak megfelelően



 
feladataikat. Megjegyzem, a tisztességes orvosok iránti megbecsülés is azt indokolná, hogy akik
esküjüket megszegve magukra hagyták a betegeket, azoknak legyen komoly következménye.

 

Várom megtisztelő válaszát,

 

maradok tisztelettel:

 

dr. Varga-Damm Andrea
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